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Трансцендентна реальність і концепція 
«меторіос» у Філона Олександрійського

Концепція трансцендентності у семантичній сфері Філона 
Олександрійського окреслена як відношення між транс­
цендентною сферою Бога і духовним світом людини. 
Трансцендентність розуміється як онто–етична категорія і 
розглядається в комплексі з ключовими темами християнської 
філософії, такими як час і вічність, особа і історія, творення 
і Бог та ін. 

Ключові слова: трансцендентний, контемпляція, міграція, 
семантика, Олександрійська школа.
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Завидняк Б.Т.  Трансцендентная реальность и концепция «меториос» у 
Филона Александрийского

Разрабатывается концепция трансцендентности в семантическом круге 
Филона Александрийского через выяснение характера отношений между 
трансцендентной сферой Бога и духовным миром человека. Трансцендентность 
понимается как онто–этическая категория и рассматривается в комплексе с 
ключевыми темами христианской философии, такими как время и вечность, 
персона и история, творение и Бог и др. 

Ключевые слова: трансцендентный, контемпляция, миграция, семантика, 
Александрийская школа.

Zavidniak, B.Т.  Notion of transcendental and conception of «methorios» 
in Philo of Alexandria

The conception of transcendental in semantic circle of Philo of Alexandria through 
finding the character of relations between the transcendent sphere of God and spiritual 
world of human being is developed. The transcendent is understood as a оntology–
ethics category and examined in a complex with the key themes of Christian philosophy, 
such as time and eternity, person and history, creation and God etc. 

Key words: transcendental, contemplation, migration, semantics, Alexandrine 
School.


